
                                  Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia výboru Pozemkového spoločenstva Rokoš Nitrianske Sučany 

zo dňa 16.08.2019 
 
 
 

Prítomní za výbor PS: Ing. Pavol Caňo, Ing. Ján Smoleň, Ivan Šlabjar, Ľubomír Boháč, Ing. 
Martin Mikula. PhDr. Pavol Revay. 
 
 
Prítomný za DR:  Ing. Vladimír Sládkay 
 
 
Program: 

1. Otvorenie a oboznámenie s programom 
2. Vystúpenie p. P. Masaryka a  P. Mihálika 
3. Informácia o odbere dreva 
4. Rôzne 
5. Záver 

         
 
K bodu 1: 

Predseda PS p. Caňo privítal prítomných a otvoril zasadnutie výboru. Predložil 
program zasadnutia, ktorý bol schválený. 
 
 
K bodu 2: 

Pán P. Masaryk predložil výboru žiadosť o prechod cez urbársky pozemok k jeho 
pozemku. 

V zmysle schválenia valným zhromaždením bude s menovaným uzatvorená zmluva 
o prenájme požadovaného pozemku za 1 €. 

 
Pán P. Mihálik  ktorý má na urbárskej parcele postavený rodinný dom vysvetlil členom 

výboru ako mu bola prenajatá parcela pod jeho dom v minulosti. Prenájom parcely má na 99 
rokov viazaný na jeho meno. Požadoval aby zmluva  bola zmenená /doplnená/ a bola viazaná 
na dom a nie na meno nakoľko plánuje dom odpredať. Predseda p. Caňo navrhol aby predmetná 
vec bola dala na posúdenie právnikovi a podľa toho sa bude postupovať. Pán Mihálik s návrhom 
súhlasil. 

 
Pán Mihálik  spomenul že plánuje vystúpiť z urbáru v zmysle zákona, ktorý mu dáva 

túto možnosť a ako náhradu by si zobral  pozemok okolo svojho domu čo považuje za logické. 
 
Pán Sládkay informoval že v pozemkovom spoločenstve je spoločná nehnuteľnosť, nie 

spoločne obhospodarovaná nehnuteľnosť  a nie je možné pozemky zamieňať. 
 
Táto požiadavka bude konzultovaná s právnikom. 
 
 
 



K bodu 3: Predseda p. Caňo informoval o dodatočnom plnení zmluvy p. Šútorom. Jedná sa 
o neodobraté drevo a vlákninu. Faktúry už boli zaplatené a drevo sa odváža. Následne bude 
urobená vyúčtovacia faktúra. 
 
    Pán Caňo informoval o samovýrobe ktorá prebieha v Dolnej a Hornej hore. 

 
 
 
K bodu 4: Rôzne 
   
      -  Pán Ivan Šlabjar informoval o ukončenej oprave cesty v Podovrátnej doline. Bola  
zakúpená kovová rúra a celková cena za opravu bola 3 651,00 Eur s DPH. 
 
   -  Pán Caňo spomenul že by bolo potrebné opraviť cestu aj Boršine. Fotopasce sú už 
objednané. 
 

- Pán Mikula informoval že žalobu na p. Bitarovského o prevode pozemkov môže podať 
aj urbariát. Predseda PS preberá túto agendu a skontaktuje s právnikom. 

 
      - Predseda PS oslovil pána Mikulu či nechce odpredať pozemky zakúpené od Poľno Vtáčnik 
urbariátu za nižšiu cenu ako uviedol na valnom zhromaždení po 0,35 €/m². 
 

- Pán Mikula odpovedal že si to rozmyslí a zatiaľ o tom nerozmýšľal. Do budúceho 
výboru si rozmyslí či ich vôbec odpredá za 0,40 €/m². 

 
 
K bodu 5: Predseda PS poďakoval za účasť a rokovanie ukončil. 
 
 
Najbližšie zasadnutie výboru PS bude zvolané podľa potreby v kultúrnom dome. 
 
 
Zapísal: PhDr. Pavol Revay 
 
Príloha: Prezenčná listina 
 
                                                                                              Ing. Pavol Caňo 
                                                                                                      predseda 


